
Protokół

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ 

z dnia 28 sierpnia 2019 r.

Stan Komisji OiKF - 10 radnych Obecnych - 7 radnych

Nieobecni: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna Maria Kozłowska, radny Arkadiusz Sowa. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:

a. otwarcie posiedzenia;

b. stwierdzenie prawomocności obrad;

c. przedstawienie porządku obrad.

2. Opiniowanie projektów uchwał:

a. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego 

w Żyrardowie;

b. w sprawie w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych 

w szkołach podstawowych i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Żyrardów;

c. w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy, a także sposobu obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw;

d. w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i form nagradzania 

uczniów wybitnie uzdolnionych, w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie obrad.

Ad 1.

W dniu 28 sierpnia 2019 r. o godzinie 18.30 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie 

Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. Posiedzenie otworzyła i poprowadziła radna Żaneta 

Wesołowska, Przewodnicząca Komisji. Powitała uczestników spotkania i przedstawiła zaproszonych 

gości. Do porządku obrad nie zgłoszono uwag; Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie 

w sprawie jego przyjęcia - członkowie Komisji oddali 6 głosów „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymuję się”.
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Ad 2a.

Projekt uchwały przedstawiła pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału 

Edukacji. Wyjaśniła, że konieczność podjęcia uchwały wynika z przepisów prawa związanych 

z reformą oświaty. W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie 7 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 2b.

Projekt uchwały przedstawiła pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz. Wyjaśniła, jakiej grupy 

dotyczy zmiana pensum oraz z czego ona wynika. W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali 

projekt pozytywnie 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 2c.

Projekt uchwały przedstawiła pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz. Wyjaśniła, z czego wynika 

konieczność podjęcia uchwały, a także jakiego dodatku dotyczy projekt. Wspomniała również 

o zmianach porządkujących.

W toku dyskusji dociekano, od kiedy wchodzi w życie podwyżka dodatku dla wychowawców 

klas, od kiedy będzie naliczana nowa stawka, a także czy na wspomniane podwyżki zostaną 

przekazane środki z budżetu państwa. Pytano, jaka kwota zostanie wypłacona w związku z podwyżką 

do końca roku budżetowego, a także jakie braki występują w budżecie oświaty. Zwrócono uwagę 

na zasadność zwiększania podwyżek w kolejnych latach.

W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie 7 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 2d.

Projekt uchwały przedstawiła pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz. Wyjaśniła, że zmianie 

ulega liczba przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa pracujących w Komisji Opiniującej 

przyznawanie nagród edukacyjnych Prezydenta Miasta Żyrardowa dla wybitnie uzdolnionych uczniów 

szkół prowadzonych przez Miasto Żyrardów, w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży - trzech zamiast dwóch.

W toku dyskusji dociekano, dlaczego uchwała jest zmieniana, a także z czego wynika 

propozycja wskazania tej konkretnej liczby. Pytano również, czy powstanie analogiczna uchwała 

dotycząca zmiany liczby członków Komisji Opiniującej przyznawanie nagród Prezydenta Miasta 

Żyrardowa za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub 

międzynarodowym.

W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali projekt negatywnie - oddano 3 głosy „za”, 

3 głosy „przeciw” i 1 głos „wstrzymuję się”.
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Ad 3.

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz przedstawiła informacje odnośnie do organizacji roku 

szkolnego 2019/2020. Wspomniała m.in. o liczbie oddziałów, które będą funkcjonować w szkołach 

i przedszkolach na terenie Miasta, a także o wyzwaniach na kolejny rok szkolny. W toku dyskusji 

nawiązano do zainteresowania rodziców zerówkami w szkołach, a także dociekano, czy w szkołach 

zatrudniona jest wystarczająca liczba wakatów oraz ile występuje wakatów.

Pytano również o planowany remont nawierzchni boiska na terenie spółki AQUA. Radni 

otrzymali infonnację od pana Sylwestra Osińskiego, Zastępcy Prezydenta Miasta Żyrardowa, który 

odniósł się do nierozstrzygniętych jeszcze konkursów, w ramach których spółka może otrzymać 

dofinansowanie na realizację przedsięwzięcia. Wspomniano o wyeksploatowanej nawierzchni 

i podkreślono konieczność jak najszybszego jej remontu, a przy tym zachowania najwyższych 

standardów budowy i remontu obiektów sportowych.

Ad 4.

Radna Żaneta Wesołowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ, 

podziękowała uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady.

Przewodnicząca
Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ

Radna Żaneta Wesołowska

Protokół sporządziła: Dorota Rdest
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